

MESKALIN

Mötesprotokoll/dagordning

Datum: 11/9 - 2014

Plats: Universitetsbiblioteket

Närvarande: Amanda, Hanna, Ronnie, Charlotte, Andrea och Donna

§1 Mötets öppnande

Donna förklarade mötet öppnat.

§2 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade att fastställa den föreslagna dagordningen.

§3 Val av mötesordförande

Mötet föreslog och godkände Donna som mötets ordförande.

§4 Val av mötessekreterare

Mötet föreslog och godkände Amanda som mötets sekreterare.

§5 Val av justerare

Mötet föreslog och godkände Andrea och Hanna som justerare.

§6 Kontorstid

Vi beslutade att hålla kontoret öppet mellan kl 12-13 på onsdagar under resten av höstterminen. Kajsa ändrar denna info på hemsidan och Facebook. Inför sittningar och speciella event kommer vi att kunna hålla extraöppet. Vi har alla ett gemensamt ansvar att hålla det rent och snyggt på kontoret. Vi gör det hemtrevligt och bjuder på kaffe under våra öppettider.

Schema:

v.37 Hanna & Andrea

v.38 Ronnie & Charlotte

v.39 Kajsa & Arvid

v.40 Donna & Amanda

Detta rullar på resten av terminen.

§7 Beatrice avgång och ny ordförande

Beatrice har valt att avgå och en ny ordförande måste tillsättas. Donna som är vice ordförande har under tiden klivit in som tillförordnad ordförande. Vi tycker att det har fungerat bra och väljer att rösta in henne som ny ordförande i Meskalin. Beslutet kan tas

på nästa stormöte. Posten vice ordförande blir vakant.

§8 Val av firmatecknare

- Andrea är behörighetsadministratör.
- Donna och Charlotte tecknas som förening.
- Alltså kan Andrea gå in själv och ändra och betala. Donna och Charlotte kan bara gå in och kolla och behöver varandra för att kunna genomföra ändringar och betalningar.

§9 Ordförandemöte

Ronnie följer i fortsättningen med på de månadsvisa ordförandemötena, då det krävs två representanter från föreningen.

§10 Meskalins webbplats och mail

Information och kontaktuppgifter behöver uppdateras på hemsidan. Lösenord behöver ändras till platser där tidigare ordförande har haft tillgång, Kajsa fixar detta.

§11 Medlemskap

Donna tycker att det bör gynna medlemmarna mer och att vi bör skaffa mer rabatter och liknande för alla som löst medlemskap. Vi bör fortsättningsvis också ha bättre priser på sittningar och dylikt. Hanna tycker att vi hellre bör lägga pengar på att arrangera saker för medlemmarna t.ex. grattis korvgrillning. Ett förslag kan också vara att vi fixar något tillfälligt samarbete med något nattklubb om t.ex. billig drink i baren eller köföreträde. Det behöver inte alltid vara superstora grejer utan mer att skapa en föreningstillhörighet, t.ex. en gemensam förfest på falken. Vi ser till att göra medlemskapet så värt som möjligt.

§12 Övrigt

Andrea vill ha hjälp med det ekonomiska ansvaret och Amanda avlastar och är med på allt som har med ekonomin att göra. De har möte med Victor, föredetta kassören, på tisdag 16/9.

Charlotte tycker att vi bör ha en höstsittning, för att hålla liv vid de nya ettornas engagemang. Andrea tror intresset kan bli lågt då många åker på praktik och att det är bättre att satsa fullt ut på Kaktusgalan. Ronnie tycker att det var bra förra året att det hände grejer hela tiden i början. Så vi möts i detta och satsar på en kick-off inför hösten på Sjösjukan. Inför dessa arrangemang så samlas vi i styrelsen i kafeterian och snackar med medlemmarna.

Vi lägger ut redan nu på Facebook att vi söker personer till projektgruppen för Kaktusgalan. Hanna och Charlotte fixar detta och går ut till ettorna och informerar. De sätter också ihop projektgruppen i god tid så att planeringen kan dra igång. Vi som styrelse har ett gemensamt möte med projektgruppen för att gå igenom våra förväntningar och önskemål innan de sätter igång.

Inför styrelseskiftet nästa termin så fixar Donna så att får intyg på att vi suttit på dessa poster. Dessa bör vara påskrivna av ordförande och ordförande på Linnéstudenterna. Det är en bra sporre även till kommande styrelse och lättare att motivera studenterna att söka en post om de verkligen kan ha detta på cv:t.

Till nästa möte funderar alla över hur vi kan göra styrelseposterna mer konkreta och också jämna ut arbetsbördan. Kanske bör några poster omformuleras och detta måste då tas upp på nästa stormöte. Förslag redan nu är att det bör finnas både en kassör och en vice kassör.

§13 Nästa möte

Nästa möte infaller den 17/9 kl. 16.00 på Universitetsbiblioteket.

Nästa stormöte infaller den 15/10 kl 19.00 i Kino på Kalmar Nyckel, Donna bokar lokal.

§14 Mötet avslutas

Donna förklarade mötet avslutat.

Donna Delia
Mötesordförande

Amanda Karlsson
Mötessekreterare

Andrea Schmelter
Justerare

Hanna Hägglöf
Justerare